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PROTOKÓŁ NR V/2015 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 21 stycznia 2015 roku 

 

IV Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00 Przewodnicząca Rady Gminy - Elżbieta 

Regulska.  

Obecni na Sali obrad:  

Radni wg listy obecności,  

Sołtysi wg listy obecności.  

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik  

Sekretarz Gminy- Maria Wilk  

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć  

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus  

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz  

 

Ad.1.  
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i 

przybyłych gości oraz stwierdziła, iż Rada Gminy posiada qworum i jest władna obradować i 

podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Zgodnie z paragrafem 62 pkt.3 „ Do 

przeliczenia głosów Przewodniczący obrad może wyznaczyć radnych” - wyznaczam panią 

Rzepkę Iwonę . To usprawni przebieg sesji. Czy Pani się zgadza?  

 

Radna Iwona Rzepka : Tak, zgadzam się.  

 

Ad.2.  
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła porządek obrad.  

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad? Nie ma uwag.  

Kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad?  

Za – jednogłośnie w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady Gminy.  

 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco:  

 

1. Otwarcie V Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/249/12 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 31 sierpnia 2012r.w sprawie opłat oraz zasad odpłatności, zwolnień i ulg za usługi 

przewozowe świadczone środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie gminy 

Kobierzyce, a także sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony na okres od 01.02.2015 r. do 31.05.2015 r. - 4 

miesiące /Farmexim/. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz 

dokumentami potwierdzającymi spełnienie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

publicznych przedszkoli, punktu przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu modernizacji i rozwoju 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na lata 2015-2019. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków, obowiązujących na terenie gminy Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do wybranej grupy taryfowej odbiorców  usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/392/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 marca 2013 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/396/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 marca 2013 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska 

Gminy Kobierzyce na lata 2014-2017 z perspektywą do roku 2021” - dokument 

przedstawiający aktualizację programu liczy 193 str.  - do wglądu w Biurze Rady. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w 

północno-środkowej części wsi Tyniec Mały. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Żernickiej w środkowo-

zachodniej części wsi Domasław. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Akacjowej w środkowo-

zachodniej części wsi Domasław. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Krótkiej w północno-

środkowej części wsi Kobierzyce. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślęzą. 

21. Interpelacje radnych. 

22. Zapytania radnych i sołtysów. 

23. Wnioski i sprawy różne.  

24. Komunikaty Przewodniczącej. 

25. Zakończenie obrad.  

 

Ad.3.                                                            
Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do 

protokołu?  

Uwag nie było.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z III Sesji Rady Gminy?  
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Za – 12 osób z 15 członków ustawowego składu Rady Gminy , jedna osoba nieobecna  

/2 osoby opuściły posiedzenie – Robert Sala , Henryk Łoposzko / 

 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad.4.  
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły 

do Biura Rady w okresie międzysesyjnym./ załącznik nr 1/ 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej 

działalności. / załącznik nr 2/ 

 

Ad.6.  
Wilk Maria – Sekretarz Gminy Kobierzyce – w.w uchwała stanowi konsekwencje 

podjętego wcześniej aktu tj: Kobierzycka Karta Dużej Rodziny. Uchwała obejmuje zniżki w 

opłatach za przejazd dla rodzin wielodzietnych objętych w.w  programem , obecnie GOPS 

wydała 201 kart dla 46 rodzin. Zniżka na poziomie 10 %. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Jarosław Zawisza Komisja Budżetowa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję na 

projektem uchwały.  

 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

14 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę nr V/44/2015 w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXI/249/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 31 sierpnia 2012r.w 

sprawie opłat oraz zasad odpłatności, zwolnień i ulg za usługi przewozowe świadczone 

środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie gminy Kobierzyce, a także sposobu 

ustalania wysokości opłat dodatkowych 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.7 

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce  - przedstawiony Państwu  projekt 

uchwały jest konieczny gdyż firma która wygrała przetarg nie podpisała  umowy najmu , 

koniecznym jest wszczęcie nowej procedury przetargowej która wyłoni najmującego. 

Uchwała ta daje możliwość zawarcia 4 miesięcznej umowy z firmą Farmexim. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję na 

projektem uchwały.  

 

Radna Apolonia Kasprzyk –z uzasadnienia wynika inny fakt niż stan faktyczny , z mojej 

wiedzy postepowanie przetargowe zostało unieważnione.  

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce- zgadzam się z Panią, uzasadnienie 

rzeczywiście może nie odzwierciedlać tej informacji. Czy życzy sobie Pani aby w 

uzasadnieniu dopisać informację. 

 

Radna Apolonia Kasprzyk- nie składam wniosku. 

 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami za, podjęła uchwałę nr V/45/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony na okres od 01.02.2015 r. do 

31.05.2015 r. - 4 miesiące /Farmexim/. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Ad.8 

Wilk Maria – Sekretarz Gminy Kobierzyce -ze względu na wymogi prawno- oświatowe 

MEN, uchwała podejmowana przez Państwa jest po raz pierwszy, co nie znaczy że  kryteria 

przyjęć do przedszkoli dotychczas nie funkcjonowały w naszych placówkach. Opracowywane 

one są corocznie we współpracy z dyrektorami jednakże w tym roku muszą stanowić one akt 

prawa miejscowego. Zgodnie z przepisami Rada uchwala obowiązkowo 6 kryteriów przyjęć 

tj; niepełnosprawność dziecka , jednego bądź obojga z rodziców, wielodzietność, samotne 

wychowywanie , piecza zastępcza. Ustawa wprowadza również możliwość ustanowienia 

dodatkowych kryteriów i punktacji w przypadku rekrutacji do drugiego etapu. Pierwszeństwo 

do przedszkoli mają dzieci 4 letnie.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Na posiedzeniu Komisji wniosła o usunięcie tzw. 

literówek. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

Radna Apolonia Kasprzyk- Czepelinda zapis o pierwszeństwie 4 latków w rekrutacji do 

przedszkola uważam za zbędny skoro ustawa mówi o obowiązku , nie należy tego powielać 

ani dublować  w uchwale. Proponuję wykreślić tej zapis.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska – proszę o opinie mecenasa. 

 

Wilk Maria – Sekretarz Gminy Kobierzyce-obowiązek ustawowy obejmuje dzieci 5 letnie, 

4 latki mają prawo i pierwszeństwo przed dziećmi 3 letnimi .Oznacza to że jeżeli rodzic 4 

latka zadeklaruje chęć zapisania dziecka do przedszkola ,my mamy obowiązek dziecko 

przyjąć. 

 

Ryszard Pacholik- Wójt Gminy Kobierzyce- korzystając z chwili pragnę radnym 

przypomnieć iż kryteria przyjęć do przedszkoli są konieczne albowiem w okresie 

rekrutacyjnym następuje w naszej gminie tz.” Bum meldunkowy” Rodzice mino meldunku 

nie mieszkają na terenie naszej gminy, w tym roku z pewnością takie sytuacje będą 

weryfikowane.. 

 

Krzysztof Kwaśniewicz – mecenas- nawiązując do wypowiedzi radnej Apolonii Kasprzyk- 

Czepielina, po weryfikacji stwierdzam że nie ma przeszkód aby wskazane przez Panią 

kryterium wykreślić, nie jest jednak błędem aby zapis taki widniał w uchwale. 

 

GŁOSOWANIE ( za usunięciem zapisu z projektu uchwały ) 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do głosowania nad 

wnioskiem.  

Kto z państwa radnych jest za wnioskiem - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 12 członków ustawowego składu Rady 

było przeciw ,za -2 osoby , wstrzymała się od głosowania 1 osoba.   
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że wniosek został odrzucony  

 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 12 członków ustawowego składu Rady 

za, 2 osoby wstrzymały się od głosu , 1osoba nie brała udziału w głosowaniu , Rada  podjęła 

uchwałę nr V/45/2015 w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz 

dokumentami potwierdzającymi spełnienie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

publicznych przedszkoli, punktu przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kobierzyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn 9  

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce- omówił blok uchwał dotyczących 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków tj; pkt.9,10,oraz 11 

porządku obrad .Pan zastępca zaznaczył ze uchwały powyższe  podejmowane są corocznie. 

Mamy obowiązek żądania planu, który zatwierdza wójt. Plan taki obejmuje m.in. zakres prac 

całorocznych i jest tzw. punktem wyjściowym do planowanych inwestycji . W oparciu o plan 

zatwierdza się taryfy. Stawki w części I /woda/ (1,71 zł), II grupa 3,91 zł – 1,10 zł stała 

opłata. Ścieki propozycja wzrostu o 1 grosz. Trudno uznać za podwyżkę,  jedynie za korektę. 

Gmina proponuje dopłaty, które mają być na poziomie roku poprzedniego, zwiększa się nam 

jednak kwota ze względu na ilość odbiorców. Exprim usługi świadczy nam do marca 2016 

roku. Potem zakres usług przejmie Gminna Spółka Komunalna. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Jarosław Zawisza Komisja Budżetowa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski- Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

Krzysztof Kwaśniewicz- zaznaczam że należy dokonać zmiany w podstawie prawnej w.w 

uchwały ze względu na inny tekst jednolity. Błąd ten zostanie skorygowany. 

 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/47/2015 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu 

modernizacji i rozwoju urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na 

lata 2015-2019. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.10 

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce- uchwała jak wspomniałem na wstępie 

obejmuje obowiązujące stawki dwóch grup ,obowiązują one od tzw. nowego roku taryfowego 

czyli od marca 2015  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Jarosław Zawisza Komisja Budżetowa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski- Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/48/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, obowiązujących na terenie 

gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.11 

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce- temat jest znamy, omawiany był na 

komisjach.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Jarosław Zawisza Komisja Budżetowa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski- Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/49/2015 w sprawie dopłaty do wybranej grupy 

taryfowej odbiorców  usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Kobierzyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
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Adn.12 

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce – zmiana obejmuje częstotliwość 

odbioru odpadów zielonych nie rzadziej niż 1 raz na miesiąc w okresie od 1.04 do 31.05.i od 

1. 10.do 30.11. oraz nie rzadziej niż 1 raz na 2 tygodnie w okresie od 1.06-30.09. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Jaroslaw Zawisza Komisja Budżetowa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski- Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/50/2015 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/392/13 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 marca 2013 r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Kobierzyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.13 

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce – zmiana wprowadzona w uchwale 

obejmuje  3 punkty tj: wprowadzenie worków na papier, wprowadzenie pojemników 660 l dla 

zabudowy wielorodzinnej, ustanowienie katalogu „niewłaściwe świadczenie usług 

”Regulamin jest Państwu znany, zmiana do regulaminu pozytywnie zaopiniowana przez 

Państwowy Powiatowy Inspektorat Ochrony Środowiska.   

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Jarosław Zawisza Komisja Budżetowa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski- Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/51/2015 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/396/13 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 marca 2013 r. w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.14 

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce- dokument bardzo obszerny dla Państwa  

do wglądu w Biurze Rady. Dokument Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska Gminy 

Kobierzyce na lata 2014-2017 z perspektywą do roku 2021” opracowany został dla gminy 

przez firmę PRO-GEO , prace nad w.w dokumentem były prowadzone ściśle przy współpracy 

z Referatem Inwestycji, Nieruchomości i Środowiska. Opracowany dokument zawiera 

diagnozę stanu środowiska na terenie gminy, wskazane ewentualne zagrożenia ,program 

ustala również priorytety dla gminy z zakresu ochrony środowiska ,wyznacza obszar działań 

inwestycyjnych w tym zakresie. Uchwała którą dziś podejmujemy to nie tylko obowiązek 

ustawowy , to przede wszystkim dla gminy źródło wiedzy. Z firmą PRO- GEO mieli już 

Państwo okazje się spotkać . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Radny Jarosław Zawisza Komisja Budżetowa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski- Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  
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15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/52/2015 w sprawie uchwalenia „Aktualizacji 

Programu Ochrony Środowiska Gminy Kobierzyce na lata 2014-2017 z perspektywą do 

roku 2021. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.15 

Grzegorz Maszka- Specjalista ds. architektury i budownictwa - projekt uchwały 

obejmuje obszar miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północno- wschodniej 

części Tyńca Małego. Obecna uchwała ma za zadanie przywrócić poprzedni zapis tj: 

zabudowę mieszkaniowo- usługową, właściciel terenu w planach ma prowadzenie warsztatu 

samochodowego jednakże obecny plan nie daje mu takiej możliwości. Ponadto uchwała 

również zmienia zapis o kącie nachylenia dachu . 

  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

Radny Czesław Stadnik- w sąsiedztwie zabudowa mieszkaniowa , czy obecna funkcja mpzp 

nie będzie stanowiła problemu, mam na myśli uciążliwość dla mieszkańców  

 

Radny Krzysztof Kmiecik- moją wątpliwość budzą stosunki wodne, dokładniej mówiąc 

odprowadzanie wód deszczowych z tego terenu. 

 

Kopeć Piotr – Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce- zaznaczam że właściciel tą funkcję 

posiadał ,mu ją jedynie przywracamy , kwestia odprowadzenia wód deszczowych z tego 

terenu była już poruszana ze spółkami wodnymi . 

 

  

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

14 głosami „za” 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu .Rada podjęła uchwałę nr V/53/2015 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej w północno-środkowej części wsi 

Tyniec Mały 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.16 

Grzegorz Maszka- Specjalista ds. architektury i budownictwa - plan zagospodarowania 

przestrzennego obejmuje obszar położony  przy ul. Żernickiej w środkowo-zachodniej części 

wsi Domasław. Właściciel nieruchomości wystąpił z wnioskiem o zmianę i pokrywa koszt 
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jego wykonania. Pozostali właściciele również oponowali za uwzględnieniem zapisu i 

rozszerzeniem go na następne nieruchomości , na tą chwile nie ma przeciwskazań. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

Radna Apolonia Kasprzyk -Czepielinda – mowa jest tu o zabudowie jednorodzinnej.  

 

Grzegorz Maszka- Specjalista ds. architektury i budownictwa - oczywiście zabudowa 

jednorodzinna. 

 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/54/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. 

Żernickiej w środkowo-zachodniej części wsi Domasław. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

 

Adn.17 

Grzegorz Maszka- Specjalista ds. architektury i budownictwa - plan zagospodarowania 

przestrzennego obejmuje obszar położony  przy ulicy Akacjowej w Domasławiu, dotychczas 

teren ten nie był objęty planem stanowił tzw. „teren zamknięty” działka geodezyjna 

obejmowała linię kolejową co całkowicie wykluczało nadanie jej jakiejkolwiek funkcji. 

Obecnie wydzielono nieruchomość geodezyjnie na jej terenie znajduje się budynek 

mieszkalny zatem ustanowienie planu jest konieczne.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/55/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. 

Akacjowej w środkowo-zachodniej części wsi Domasław. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.18 

Grzegorz Maszka- Specjalista ds. architektury i budownictwa plan zagospodarowania 

przestrzennego obejmuje obszar położony  przy ul. Krótkiej w Kobierzycach. Nowy mpzp  w 

zasadzie porządkuje zapisy  Ma na celu wycofanie ciągu pieszego.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/56/2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Krótkiej 

w północno-środkowej części wsi Kobierzyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.19 

Grzegorz Maszka Specjalista ds. architektury i budownictwa pakiet uchwał nadających 

nazwę ulicom na terenie gminy Kobierzyce. Procedura standardowa wszelkie wymagane 

zgody są łącznie ze zgodą sołectw.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/57/2015 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi 

Domasław  
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

Adn.20 

Grzegorz Maszka Specjalista ds. architektury i budownictwa- uchwała obejmuje nadanie 

nazwy ulicy w Tyńcu małym , zaznaczam że jest to droga prywatna wewnętrzna. Nazwa 

zaproponowana została przez właściciela , ma zgodę sołtysa. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii 

w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Radny Wiesław Muraczewski Komisji Rolnictwa 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie opiniuje projekt 

uchwały . 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

Radna Apolonia Kasprzyk- Czepielinda, ponownie proszę o utworzenie tzw. „Katalogu 

nazw ulic”, ponieważ uważam, że co niektórzy właściciele nieruchomości niemal kpią z Rady 

Gminy. Nie uważam tego za dobrą praktykę aby nazewnictwo ulic było pochodną imion 

właścicieli.  

 

Radny Wiesław Muraczewski- obecnie nic nie stoi na przeszkodzie aby nie podjąć uchwały, 

procedura formalna dokonana, sołtys wyraził zgodę . Nazwa ulicy nikogo nie obraża. 

 

Radny Łukasz Orfin- mieszkaniec mojej miejscowości wysunął propozycję, zaproponowana 

nazwa w żaden sposób nikogo nie obraża, nie jest śmieszna zatem nie widzę w tym nic złego , 

rzeczywiście utworzenie katalogu wiele by ułatwiło.   

 

 

GŁOSOWANIE 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały.  

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki.  

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady,  

15 głosami „za” podjęła uchwałę nr V/58/2015 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi 

Tyniec nad Ślężą.  
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
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Adn.21  

BRAK  

 

Adn.22 

Radny Czesław Stadnik- chciałbym odnieść się do pism . Krzysztofa Króla przedłożonych 

do Rady Gminy informuję zebranych że Komisja zapoznała się z opinią w.w. Pana natomiast 

na tą chwile nie poczuwa się do zajęcia jakiegokolwiek stanowiska w sprawie 

równouprawnienia i przeciwdziałania przemocy. Jak Państwu wiadomo działania w tym 

temacie są podejmowane na szczeblu rządowym. Na posiedzeniu komisji poruszany był 

również temat nadania tytułu honorowego obywatela gminy . Propozycja z państwa strony to 

Aleksander Brandt oraz Ryszard Chomicz. Przypuszczalny termin podjęcia uchwał w tym 

temacie to maj 2015 – Dzień Samorządowca oraz ok. 1 września 20 lecie konsekracji świątyni 

w Kobierzycach. 

 

 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda nawiązując do poruszanej sprawy Krzysztofa 

Króla, chcę wyrazić protest, gdyż w.w Pan powołuje się w pismach na opinie mieszkańców 

oraz na członków powstającego stowarzyszenia o którym nikt nie słyszał. Nadmieniam że w 

żadnym z tych pism nie znalazłam listy osób popierających inicjatywę Krzysztofa  Króla . 

 

Janusza Gargała –sołtys wsi Tyniec Mały-w imieniu mieszkańców wsi Tyniec Mały 

wyrażam głęboki stan zaniepokojenia obecną sytuacją związaną ze stanem środowiska w 

obrębie terenu objętego inwestycjami LG. Mieszkańcy wsi z niepokojem alarmują mnie o 

pojawiających się kłębach zanieczyszczeń wydobywających się z fabryk, twierdzą że 

towarzyszy im niesamowity odór, przypuszczalnie są to związki chemiczne których nie są w 

stanie określić. Chciałbym przedstawić Państwu wykonane fotografie dokumentujące 

zdarzenie. Nie chcę państwu nic zarzucać, chcę Państwu uświadomić ciężar z podjętych przez 

Państwa decyzji  Chce wyczulić Państwa na ten problem .Oczywiście rozmawiałem już w 

temacie z Przewodniczącą oraz z Krasickim Rafałem jednakże rozmowy moje muszą 

odbywać się z państwem w stylu urzędowym. Od 25 lat działam w sferze publicznej i zawsze 

mimo wszystko staram się dążyć do rozwiązań. Ciągle się uczę i radzę Państwu tego samego, 

gdy słyszę że po 4 sesjach ktoś wszystko wie …. , proszę o odrobinę pokory. Prośby 

mieszkańców zmuszają mnie do zaalarmowania Wójta. Warto zainteresować się jaki jest 

skład tych oparów. Kolejnym tematem jest obsługa medyczna Ośrodka Zdrowia w Tyńcu 

Małym, mieszkańcy są oburzeni obsługą ich przez jednego z lekarzy. Zdaję sobie sprawę że 

dotychczasowy lekarz dr Prażuch jest niezastąpiony.   

 

Ryszard Pacholik – Wójt Gminy Kobierzyce – nie ma żadnej oficjalnej skargi w tym 

temacie od mieszkańców Tyńca Małego. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- szanowny Panie Gargała z pism 

przedłożonych do Biura Rady  wynika jasno że nie oczekuje Pan odpowiedzi w poruszanych 

przez Pana tematach. Sam styl przedłożonych przez pana uwag względem mojej osoby, 

członków rady  uważam za mało elegancki dlatego nie mogłam pozwolić aby zostawić tą 

sprawę bez odpowiedzi. Odniosłam się merytorycznie do tematu nie oceniając Pana w żaden 

sposób. Jako Przewodnicząca Rady Gminy staram się moją pracę wykonywać rzetelnie, 

sumiennie. Nie uważam się za osobę wszechwiedząca jak Pan sugeruje. pełniąc moją funkcję 

staram się  rozwijać i szukać rozwiązań oraz kompromisu. Cenię sobie każdą uwagę. Chcę się 

odnieść również do badań, przeglądałam analizy u Elżbiety Nawrockiej, badania były 
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przeprowadzone może nie takie jak Pan oczekiwał ale gdy o miał Pan uwagi to dlaczego  ich 

nie zgłaszał? Pana uwagi w temacie rzekomego zanieczyszczania powietrza w Tyńcu Małym 

są traktowane wbrew pozorom w sposób jak najbardziej poważny mimo iż zdanie Pana w tym 

temacie jest inne. Zadziwia mnie jednak fakt że uwaga taka przez Pana zgłaszana jest dopiero 

teraz , dlaczego nie uczestniczył Pan we wcześniejszych spotkaniach dotyczących ochrony 

środowiska chociażby w trakcji opracowywania analizy przez firmę  PRO-GEO. 

 

Janusza Gargała –sołtys wsi Tyniec Mały-Gdy byłem Przewodniczącym Rady siedziałem w 

miejscu gdzie widziałem całą salę. Praktyczna rada dla obecnej Przewodniczącej. Wracając 

do tematu informuję że złożę w tej sprawie ponownie oficjalnie pismo.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska-  dziękuję za uwagi , ale pozwoli Pan że  

będę organizować sobie pracę wg własnego uznania  oczywiście dla dobra wszystkich  

 

Radny Wiesław Muraczewski- chcę przypomnieć sołtysowi przez 10 lat raporty były 

wykonywane, stale prowadzony jest monitoring środowiska , wszyscy w tym również Pan z 

obawami podchodziliśmy do tak ogromnej inwestycji , Pan również był członkiem rady , 

głosował Pan za uchwałami, przeglądał stosowne raporty i analizy środowiskowe . Za wysoce 

niemoralne uważam przedstawiane dopiero teraz uwagi jeśli wcześniej były takie sytuacje. 

Mając uwagi w tym temacie od mieszkańców nic Pan nie zgłaszał. Tak duża inwestycja musi 

spełniać normy środowiskowe, dotychczasowe badania nie wykazały nic niepokojącego. 

A my musimy opierać się na opiniach.   

 

 Ryszard Pacholik – Wójt Gminy Kobierzyce nam zależy na tym aby środowisko było 

czyste, dbamy o to , robimy raporty , monitorujemy temat. Oczywiście zwrócimy się do firmy 

Lindegaz o wyjaśnienie. Z cała pewnością zaobserwowane prze Pana kłęby rzekomego dymu 

to jest para wodną z firmy Cargill . Wracając do tematu NZOZ-u , odwiedziłem ośrodek , nie 

zauważyłem niezadowolenia wśród mieszkańców. Proszę aby Pan wskazał konkrety wówczas 

możemy rozwiązać problem , nie chce niedomówień i niedopowiedzeń w tym temacie. Niech 

Pan wskaże, który to lekarz i złoży w imieniu mieszkańców skargę skoro ma Pan takie 

monity. W każdej innej sytuacji jest to dla mnie pomówienie.  

 

Adn.23 

 

Radny Dariusz Matuszewski – Chcę wszystkim zwrócić na jedną rzecz uwagę, NZOZ jest 

prywatną firmą , Wójt wynajmuje powierzchnię jednak organem kontrolującym jest NFZ. 

 

Janusza Gargała – Ustawa o samorządzie jasno określa zakres zapewnienia opieki 

zdrowotnej dla mieszkańców oraz zadania gminy w tym zakresie , dlatego nie zgodzę się że 

Gmina nie ma wpływu. 

 

Radny Dariusz Matuszewski- to nie jest SP ZOZ lecz Niepubliczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej.  

 

Radna Apolonia Kasprzyk –  Czepielinda ,Gmina ma obowiązek zadbać o bezpieczeństwo 

mieszkańców. Z cała pewnością nie zaprzeczam że NZOZ jest to firma prywatna. Jednak 

muszę przyznać rację Januszowi Gargała. Gmina ma obowiązek i musi brać 

odpowiedzialność w kwestii zdrowia mieszkańców. Rozbudowujemy ośrodek czy jest 

możliwość zapewnić np. lądowisko dla helikopterów ratunkowych , nie zaprzeczycie Państwo 

że potrzeba jest.  
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Radny Dariusz Matuszewski- Potrzeba istnieje jednak koszt takiej inwestycji ok. 6 mln 

należy również liczyć się z zatrudnieniem tzw. etatowej obsługi.  

 

Ryszard Pacholik – Wójt Gminy Kobierzyce- zwracam uwagę że to jest centrum wsi , 

proszę sobie wyobrazić jak duże byłyby protesty mieszkańców gdyby taka inwestycja miała 

powstać.  

 

Radny Wiesław Muraczewski –Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa Ewa Góral z DODR 

przedstawiła nam zakres zmian z dopłatach obszarowych z UE na rok 2015. Temat 

niezmiernie trudny i skomplikowany , składam wniosek do wójta o możliwość organizacji 

spotkania, szkolenia dla rolników w tym zakresie . Proponuję zaprosić dyr. terenowego  

ARiMR  aby mógł naszych rolników przeszkolić. 

  

Ryszard Pacholik – Wójt Gminy Kobierzyce- szkolenie zostanie z organizowane  zostaną 

rolnicy powiadomieni o terminie . 

 

 

Radny Krzysztof Kmiecik – chciałbym zabrać głos w sprawie NZOZ , odwiedziłem ośrodek 

zdrowia w Tyńcu małym, zaznaczam że wszystko odbywa się sprawnie , osoby umówione na 

godziny średnio  ok 15 minut na pacjenta . 

 

Radny Jarosław Zawisza- ponownie zwracam uwagę na ulicę Kolejową w Bielanach 

Wrocławskich , miał miejsce kolejny wypadek. 

 

Maria Wilk- Sekretarz Gminy -  W temacie wspomnianej przez pana ulicy ,zwłaszcza 

poprawy bezpieczeństwa na tym terenie były rozmowy z  Panią  Faron – Kaczką ze Starostwa 

Powiatowego we Wrocławiu,. Mam informację,  że zagrożenia na drodze zostaną 

zniwelowane po przeprowadzeniu prac remontowych . Zgoda na piśmie już została do gminy 

wystosowana ze Starostwa.  

 

Radna Apolonia Kasprzyk- czy jest możliwość aby sesje rady Gminy odbywały się w 

czwartki? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska propozycja jak  najbardziej do 

rozważenia.  

 

Adn.24 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- mam dla Państwa do przekazania 2 

komunikaty, Rada Gminy zgłosiła na szkolenie 2 radnych, członków Komisji Rewizyjnej. 

Przypominam o wyjeździe do LG proszę zgłaszać swój udział. Informuję również państwa że 

uzupełniono skład komisji mieszkaniowej osobami Wiesława Szweda oraz Czesława Stadnika 

. Kolejne posiedzenie Sesji proponuję 27.03.2015r. o godz. 9.00. 

 

Ryszard Pacholik – Wójt Gminy Kobierzyce chciałbym zaproponować Radnym Powiatu 

wspólne spotkanie celem omówienia priorytetów dla naszej gminy. Organizacja wspólnej 

komisji z ich udziałem. Ważne jest aby reprezentanci z naszej gminy mówili jednym głosem. 
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Adn. 25 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Zamykam posiedzenie V Sesji Rady 

Gminy Kobierzyce  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała 

Anna Sylwia Muraczewska  

Podinspektor ds. sekretariatu 

 

 

 

 


